
Läkarförbundets nya central-
styrelse höll höstens första sam-
manträde den 13 september. På
agendan fanns totalt ett 20-tal
ärenden, många av dem av dis-
kussionskaraktär.

Prioriteringar i vården. Med anled-
ning av Prioriteringsdelegationens ar-
bete hölls en lång diskussion om för-
bundets agerande i dessa frågor, med ut-
gångspunkt från förbundets rapport
från PRIOR-gruppen. Ordförande och
VD uppdrogs att med ledning av dis-
kussionen utforma ett underlag för fort-
satt överläggning vid det kommande
CS-internatet 6–7 november.

Ökad mångfald.En lägesrapport fö-
relåg om insatser inom ramen för
Mångfaldsprojektet. Bl a diskuterades
forskningens ställning i ett läge med fler
privata alternativ. VD uppdrogs att utar-
beta ett underlag i frågan.

Mål för verksamheten.Läkarförbun-
dets mål för sjukvårdspolitik, sjuk-
vårdsorganisation och arbetsmarknad
behandlades utifrån ett dokument från
utredningsavdelningen. Fortsatt dis-
kussion vid det nämnda internatet skall
utmynna i CS’ målformulering i verk-
samhetsplanen för åren 2001–2003.

Avtalsrörelsen 2001.Förhandlings-
delegationens planerade aktiviteter in-
för avtalsrörelsen redovisades. Själva
förhandlingsarbetet väntas starta i janu-
ari med målet att ha ett avtal klart den 31
mars 2001.

Partsställning med Kommunförbun-
det. Förhandlingschefen Edel Karlsson
Håål redovisade läget i förhandlingarna
om Läkarförbundets partsställning i
förhållande till Svenska Kommunför-
bundet.

Nya ledamöter. På nominering av
Överläkarföreningen utsågs Per Hörn-
sten, Umeå, till ledamot i Utbildnings-
och forskningsdelegationen (UFO).
CS-ledamoten Ulla Feuk utsågs av CS
till ledamot i Etik- och ansvarsrådet, där
en ledamotsplats varit obesatt.

Medlemsopinionsundersökningen.
Informationschefen Elisabeth Frostell
redogjorde för en analys och åtgärds-
plan med anledning av opinionsunder-
sökningen i år. Bl a kommer en fördju-
pad undersökning att genomföras bland
de missnöjda medlemmarna. Rappor-
ten och åtgärdsplanen godkändes.

Läkartorget vid Riksstämman.CS-
ledamöterna fick i uppdrag att lämna
förslag till ämnen och deltagare i de s k
miniseminarierna vid den medicinska
riksstämmans läkartorg.

Läkarnätet AB. Nätets VD Björn
Bragée informerade om ekonomin och
utvecklingsarbetet för Internetportalen
Ronden. En unik säkerhetslösning för
kommunikation via portalen har tagits
fram. Vidare genomförs en enkät om in-
nehållet i Ronden.

Ekonomiska mål.Ekonomichefen
Johan Bohman redogjorde för arbetet
med att konkretisera ekonomiska mål
för förbundets verksamhet och kapital-
förvaltning. Efter diskussion beslöts att
ta fram en reviderad version till nästa
CS-möte. Bohman lämnade också en
rapport om förbundets aktuella ekono-
miska situation.

Läkarförbundets understödsfond.
Förslag förelåg till ändrade anvisningar
för fonden med innebörden att även vis-
sa medicine studerande kan kvalificera
sig som sökande av understöd. CS be-
slöt enligt förslaget.

Läkartidningens prenumerations-
priser.CS godkände tidningens förslag
om ett oförändrat pris för medlemmar i
förbundet eller MSF. För andra prenu-
merantgrupper höjs taxan med 3 pro-
cent fr o m 1 oktober.

Arbetskraftsimport från Polen. Su-
sann Asplund Johansson, Utred-
ningsavdelningen, redogjorde för en re-
miss från AMS enligt vilken landsting-
et i Dalarna ansökt om att få utbilda och
ta emot läkare från Polen. CS beslöt att
i kommande kontakter med AMS föror-
da att motsvarande projekt i Kalmar län
först utvärderas. 

Nätverk
planeras för
styrelseledamöter
Ett antal läkare har under senare tid

utsetts av de lokala läkarföreningarna
eller i några fall inom ramen för lokalt
Saco-samarbete som arbetstagarrepre-
sentanter i styrelserna för bolagiserade
sjukhus. Önskemål har uppkommit att
ge dessa ledamöter utbildning för upp-
draget samt att tillskapa ett nätverk för

diskussion och ömsesidigt erfarenhets-
utbyte. 

Förhandlingsavdelningen har inven-
terat vilka våra styrelseledamöter är och
kommit fram till nedanstående perso-
ner. I avvaktan på att det inom ramen för
det nya »Läkarnätet» ska gå att tillska-
pa kommunikationsmöjligheter får det-
ta ske genom mail- och telefonkontak-
ter. 

Arbete med att organisera utbildning
pågår och vi räknar med att kunna er-
bjuda sådan under hösten. 

En särskild temadag rörande privata
sektorns villkor är planerad till den 14
november. De av er som är berörda av
den sektorn bör, om möjligt, delta den
dagen. 

Önskemål och synpunkter på hur vi
ska arbeta tillsammans och vilka behov
ni har tas tacksamt emot av bitr
förhandlingschef Conny Gustafsson
(mailadress se nedan).

Styrelseledamöter: 
Stockholm 
Danderyds sjukhus: (Landstingsägt

aktiebolag) Dr Anders von Heijne.
E-mail: anders.vheijne@rtg.ds.sll.se

Huddinge sjukhus:(Landstingsägt
aktiebolag) Dr Li Tsai.
E-mail: li.tsai@karo.ki.se

St Eriks ögonsjukhus:(Dotterbolag
till Huddinge sjukhus) Dr Helene Ham-
berg-Nyström.
E-mail: helene.hamberg-
nystrom@sankterik.se

St Görans sjukhus:(Ägs av Bure
Hälsa- och Sjukvård AB) Dr Bengt
Sparrelid.
E-mail: bengt.sparrelid@stgoran.se 

Bure Hälsa- och Sjukvårdsom är
moderbolag till St Göran: Dr Thomas
Karte.
E-mail: thomas.karte@stgoran.se

M&M Medicalsom ägs av finansbo-
laget HSBC och dr Mikael Lönn: Ordi-
narie ledamot är dr Hannu Määttanen,
Sabbatsberg. E-mail:
hannu.maattanen@mbox318.swipnet.se
Suppleant är dr Farida Fahmy, Täby
Närsjukhus, tel: 08-587 54 200 

Göteborg 
Lundby sjukhus:Dr Eva Riman, tel:

031-65 72 73 

Region Skåne 
Helsingborgs sjukhus: (Regionägt

aktiebolag) Dr Marie Wedin.
E-mail:marie.wedin@nvs.ltskane.se

Simrishamns sjukhus:(Drivs av
Praktikertjänst AB från den 1 nov
2000) Styrelseledamot är ännu ej ut-
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